
 OBEC BIJACOVCE, Obecný úrad 053 06 Bijacovce č. 7 

 

Zápisnica z  25. zasadnutia OZ v Bijacovciach, konaného dňa 31.01.2025 v zasadačke 

obecného domu v Bijacovciach so začiatkom o 18.00 hod. evidovaná v podacom denníku pod 

číslom  31/2025-01, UJ6, A-12 

 

Prítomní: 

− starosta obce  Ing. Jozef  Kalinaj 

− poslanci OZ : Roman Bežilla, Ing. Bohuš Dzugas, Mgr, Mária Krupová, Michal Lepeták, 

Mgr. Mária Pavluvčíková, Bc. Ondrej Šmihuľa, Ľubomír Zajac 

 

PROGRAM : 

 

1. Úvod – určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

2. Správa o plnení uznesení  

3. Dotácie z rozpočtu obce Bijacovce na rok 2025 

4. Výstavba v obci  

5. Rôzne 

6. Diskusia  

7. Záver  

  

 

K bodu 1 : 

 

Starosta obce Ing. Jozef  Kalinaj privítal prítomných. Za zapisovateľku 25. zasadnutia  OZ 

navrhol Bc. Zuzanu Topoliovú. Za overovateľov zápisnice navrhol Mgr. Máriu Pavluvčíkovú 

a Bc. Ondreja Šmihuľu. Starosta obce skonštatoval, že na zasadnutí sú prítomní  7 poslanci  OZ, 

čím je OZ uznášania schopné a oboznámil poslancov s programom rokovania. O slovo sa 

prihlásil poslanec B. Dzugas s návrhom doplnenia programu Analýza výdavkov obce, starosta 

dal o doplnení programu hlasovať. 

 

Uznesenie č. 1 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach 

 

            A.  s c h v a ľ u j e   

a) Doplnenie programu rokovania – Analýza výdavkov obce   

b) Doplnený program rokovania 25. zasadnutia OZ 

 

 

Za: 7 

Roman Bežilla, Ing. Bohuš Dzugas, Mgr. Mária Krupová, Michal 

Lepeták, Mgr. Mária Pavluvčíková, Bc. Ondrej Šmihuľa, Ľubomír 

Zajac 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

Potrebné kvórum: Uznesenie schválené 

 

 

 

 



K bodu 2: 

Starosta obce prečítal správu o plnení uznesení z 24. zasadnutia OZ /správa bola poslancom 

zaslaná/. Zároveň sa p. starosta vrátil k nesplneným uzneseniam z minulých zastupiteľstiev. 

Informoval poslancov o ich splnení prípadne o dôvodoch ich nesplnenia.  K prednesenej správe 

a k informácii o nesplnených uznesenia z minulých OZ  nemali poslanci pripomienky a starosta 

dal o správe plnenia uznesení hlasovať.  

 

 

Uznesenie č. 2 

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach 

 

                A.   b e r i e   n a   v e d o m i e 

a) správu o plnení uznesení z 24. zasadnutia OZ 

b) informáciu o nesplnených uzneseniach z minulých OZ 

 

Hlasovanie: 

Za: 7 

Roman Bežilla, Ing. Bohuš Dzugas, Mgr. Mária Krupová, Michal 

Lepeták, Mgr. Mária Pavluvčíková, Bc. Ondrej Šmihuľa,  Ľubomír 

Zajac 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

 

K bodu 3 : 

 

V rámci tohto bodu starosta oboznámil poslancov so žiadosťami o dotáciu z rozpočtu obce. 

Žiadosti do rokovania  OZ podali Dobrovoľný hasičský zbor Bijacovce, Futbalový klub 

Bijacovce, Šachový klub Bijacovce, Stolnotenisový klub Bijacovce, DH Bijacovce, Rímsko-

katolícka farnosť Bijacovce. Po oboznámení sa s predloženými žiadosťami starosta otvoril 

k danému bodu diskusiu. Do diskusie sa zapojili viacerí poslanci a následne p . Ing. B. Dzugas 

podal návrh prizvať zástupcov jednotlivých zložiek na pracovné stretnutie ohľadom dotácií 

a  presunúť schvaľovanie dotácií na najbližšie zasadnutie OZ.  O návrhu dal starosta hlasovať. 

 

Uznesenie č. 3 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach 

 

A. s c h v a ľ u j e 

 

a) zvolať pracovné stretnutie so zástupcami zložiek 

b) presunúť schvaľovanie dotácií na najbližšie zasadnutie OZ  

 

Hlasovanie: 

Za: 7 

Roman Bežilla, Ing. Bohu Dzugas, Mgr. Mária Krupová, Michal 

Lepeták, Mgr. Mária Pavluvčíková, Bc. Ondrej Šmihuľa,  Ľubomír 

Zajac 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

Potrebné kvórum: Uznesenie schválené 



K bodu 4 : 

 

IBV Bijacovce  -  Starosta obce prečítal text žiadosti o spoluprácu s pánom Kovalčíkom a pred-

niesol možnosti spolupráce, ktoré zahŕňajú založenie novej s.r.o., kde by mala obec a pán Ko-

valčík rovnocenný podiel 50 %. Do diskusie sa zapojil p. Ing. B. Dzugas a p. M. Lepeták, ktorí 

vyjadrili svoj nesúhlas s vytvorením novej s.r.o.  a vyjadrili svoje obavy nad spoluprácou s 

pánom Kovalčíkom. Požadovali vysvetlenie očakávaného zisku novej spoločnosti a špecifiká-

ciu hodnoty, ktorou pán Kovalčík do tejto spolupráce vstúpi, nakoľko obec má poskytnúť vklad 

vo forme pozemkov čo tvorí čiastku cca 400 000,00 eur.  Do diskusie sa zapojil p. R. Bežilla s 

poslaneckým návrhom pozvať  p. Kovalčíka na pracovné stretnutie s poslancami. Po diskusii 

sa poslanci zhodli, že je potrebné bližšie špecifikovať podmienky spolupráce a získať doplňu-

júce informácie o finančnom prínose a rizikách pre obec. Zároveň je potrebné preveriť právnu 

stránku spolupráce a jej súlad s platnými predpismi, preto navrhli starostovi prizvať na pracovné 

stretnutie právnika obce JUDr. M. Rušina ku konzultácii. O poslaneckých návrhoch dal starosta 

hlasovať.  

Uznesenie č. 4 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach 

 

A. s c h v a ľ u j e 

 

a) pracovné stretnutie s p. Kovalčíkom a poslancami obce 

 

Hlasovanie: 

Za: 6 
Roman Bežilla, Ing. Bohuš Dzugas, Mgr. Mária Krupová, Mgr. 

Mária Pavluvčíková,   Bc. Ondrej Šmihuľa,  Ľubomír Zajac 

Proti: 0  

Zdržal sa: 1 Michal Lepeták, 

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

Potrebné kvórum: Uznesenie schválené 

 

Uznesenie č. 5 

 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach 

 

A. s c h v a ľ u j e 

 

a) prizvať na pracovné stretnutie s p. Kovalčíkom a poslancami obce právnika JUDr. M. 

Rušina 

 

Hlasovanie: 

Za: 7 

Roman Bežilla, Ing. Bohuš Dzugas, Mgr. Mária Krupová, Michal 

Lepeták,Mgr. Mária Pavluvčíková,   Bc. Ondrej Šmihuľa,  Ľubomír 

Zajac 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

Potrebné kvórum: Uznesenie schválené 



 

 

V rámci uvedeného bodu sa o slovo prihlásil p. M. Lepeták s poslaneckým návrhom odpredať  

pozemky občanom bez inžinierskych sieti.  Starosta dal hlasovať o tomto návrhu.  

 

Uznesenie č. 6 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach 

 

A.  s c h v a ľ u j e 

a) odpredaj pozemkov bez inžinierskych sieti  

 

Hlasovanie: 

Za: 1 Michal Lepeták 

Proti: 2 Ing. Bohuš Dzugas, Bc. Ondrej Šmihuľa,   

Zdržal sa: 4 Roman Bežilla, Mgr. Mária Krupová, Mgr. Mária Pavluvčíková,   

Ľubomír Zajac 

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

Potrebné kvórum: Uznesenie neschválené  

 

 

Bijacovce 2 – starosta podal poslancom informáciu o stretnutí s pánom Tatranským z MAS 

LEV, o.z., s ktorým rokoval o možnosti získania dotácie na opravu fasády budovy s. č. 2 časť 

A – poľovnícke múzeum, pričom realizovala by sa len  fasáda, výmena okien a podbitie 

v celkovej hodnote 12 554,00 eur s DPH, pričom dotácia je 10 057,00 eur. Financovanie obce 

bude zahŕňať rozdiel medzi rozpočtom a poskytnutou dotáciou a 5% spolufinancovanie 

z celkovej sumy projektu pre MAS Lev o. z. spolu cca 2 400,00 eur. Dotácia nezahŕňa 

rekonštrukciu hygienických zariadení.  Poslanci sa v diskusii zhodli na podaní žiadosti 

o získanie dotácie na fasádu budovy s. č. 2 časť A, zároveň sa zhodli, že momentálne sa nebudú 

rekonštruovať hygienické zariadenia, nakoľko ich rekonštrukciu dotácia nepokrýva a obec 

nemá na túto rekonštrukciu dostatočné finančné prostriedky.  Starosta dal hlasovať 

 

Uznesenie č. 7  

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach 

 

A. s c h v a ľ u j e 

 

a) podanie žiadosti o dotáciu na opravu fasády budovy s. č. 2   časť A s výmenou okien 

a podbitím, bez rekonštrukcie hygienických zariadení 

b) spolufinancovanie uvedeného projektu vo výške 5% zo sumy projektu v prospech MAS 

Lev o. z. 

Hlasovanie: 

Za: 7 

Roman Bežilla, Ing. Bohuš Dzugas, Mgr. Mária Krupová, Michal 

Lepeták, Mgr. Mária Pavluvčíková, Bc. Ondrej Šmihuľa,  Ľubomír 

Zajac 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

Potrebné kvórum: Uznesenie schválené 



 

 

Výstavba bytov -  starosta predložil poslancom úpravu rozpočtu výstavby bytov 

prostredníctvom dotácie ŠFRB – v rozpočte nebola strecha, po úprave sa rozpočet projektu  

navýšil o 20 000 oproti predchádzajúcemu rozpočtu. Projekt má byť financovaný zo ŠFRB 

z dotácie najviac do výšky 425 000, celkový rozpočet je po úprave 437 000,00 eur s DPH, 

starosta ubezpečil poslancov že podľa jeho informácií sú všetky požiadavky splnené, avšak 

bude musieť byť zmenená veľkosť jedného bytu pretože presahuje povolené m2. Do diskusie 

sa zapojil p. R. Novák, ktorý navrhol poslancom a starostovi  preveriť funkčnosť jestvujúcej  

kanalizácie (septik/žumpa) a zároveň podmienky pripojenia nových bytových jednotiek do 

exitujúcej kanalizácie (septik/župma) . Nakoniec starosta dal hlasovať o pokračovaní v projekte 

výstavby 4 nájomných bytových jednotiek.  

Z rokovacej miestnosti odišiel p. R. Bežilla, ktorý sa hlasovania nezúčastnil 

 

Uznesenie č. 8 

 

 

A. s c h v a ľ u j e 

a) výstavbu 4 bytových jednotiek v budovách darovaných OU Prešov prostredníctvom 

dotácie ŠFRB  

 

Hlasovanie: 

Za: 4 
Mgr. Mária Krupová, Mgr. Mária Pavluvčíková, Bc. Ondrej 

Šmihuľa,  Ľubomír Zajac 

Proti: 0  

Zdržal sa: 2 Ing. Bohuš Dzugas, Michal Lepeták, 

Neprítomní: 1 Roman Bežilla 

Nehlasovali: 0  

Potrebné kvórum: Uznesenie schválené 

 

 

Zateplenie budovy OcÚ – starosta oboznámil poslancov s výzvou z Environmentálneho fondu 

na poskytnutie dotácie  Zvyšovanie energetickej  účinnosti existujúcich verejných budov. 

Maximálna výšky žiadanej dotácie je 500 000,00 eur pri minimálnom spolufinancovaní 5% 

oprávnených nákladov projektu prijímateľom ( 95% oprávnených nákladov – dotácia, 5% 

oprávnených nákladov – spolufinancovanie). Na spolufinancovanie je možné vziať úver 

z Fondu s 1% úrokom. Náklady na spracovanie žiadosti na Environmentálny fond budú vo 

výške 1 100,00 eur a termín podania žiadosti 31.03.2025. Obec má spracovaný projekt 

v hodnote 475 000,00 eur bez DPH, v ktorom je potrebné prerobiť rozpočet  z dôvodu zvýšenia 

sadzby DPH.  Do diskusie sa zapojili všetci poslanci  nakoniec p Bc. O. Šmihuľa podal návrh 

presunúť tento bod na budúce zasadnutie OZ. Starosta dal o tomto návrhu hlasovať. 

Počas diskusie sa do  rokovacej miestnosti vrátil p. R. Bežilla. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Uznesenie č. 9 

 

 

A. s c h v a ľ u j e 

a) presunúť podanie žiadosti o dotáciu na Environmentálny fondu - Zvyšovanie 

energetickej  účinnosti existujúcich verejných budov – zateplenie budovy OcU na 

budúce rokovanie OZ 

 

Hlasovanie: 

Za: 6 
Roman Bežilla, Ing. Bohuš Dzugas, Mgr. Mária Krupová, Mgr. 

Mária Pavluvčíková, Bc. Ondrej Šmihuľa,  Ľubomír Zajac 

Proti: 0  

Zdržal sa: 1 Michal Lepeták 

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

Potrebné kvórum: Uznesenie schválené 

 

 

K bodu 5:  

 

MOaPS –  poslanci na predošlých zasadnutiach žiadali väčšiu a pravidelnú kontrolu 

pracovníkov MOaPS, ich pracovnej doby a pracovnej náplne. Jedným z nesplnených uznesení 

minulých OZ je vypracovanie a zavedenie systém evidencie a kontroly výkonu práce 

pracovníkov MOaPS. Tento systém pozostáva na pravidelnom hlásení sa pracovníkov pod 

kamerovým dohľadom, pričom starosta bude vykonávať kontrolu dodržiavania stanoveného 

rozpisu prostredníctvom kamerového systému. Starosta prečítal časový harmonogram práce 

a miesto hlásenia sa zamestnancov ( harmonogram tvorí prílohu zápisnice). Uvedený 

harmonogram bude po schválení OZ  záväzný pre všetkých pracovníkov MOaPS od 

najbližšieho pracovného dňa. O harmonograme práce pracovníkov MOaPS dal starosta 

hlasovať.  

 

Uznesenie č. 10 

 

 

A. s c h v a ľ u j e 

a) časový harmonogram práce a miest hlásenia sa pracovníkov MOaPS podľa priloženej 

prílohy 

 

Hlasovanie: 

Za: 7 

Roman Bežilla, Ing. Bohuš Dzugas, Mgr. Mária Krupová, Michal 

Lepeták, Mgr. Mária Pavluvčíková, Bc. Ondrej Šmihuľa,  Ľubomír 

Zajac 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

Potrebné kvórum: Uznesenie schválené 

 

 

 

 

 



 

Do diskusie sa prihlásila p. Z. Topoliová a oboznámila poslancov s návrhom VZN obce 

Bijacovce 1/2025 o podmienkach umiestňovania volebných plagátov ( tvorí prílohu 

zápisnice).Uvedený návrh bude zverejnený na úradnej tabuli obce a web stránke obce po dobu 

15 dní na pripomienkovanie.  

 

O slovo sa prihlásil p. starosta a oboznámil poslancov s povinnosťou zakúpenia defibrilátora, 

ktorá obci vznikla novelizáciou zákona 369/1990 z. z.. V rámci diskusie sa o slovo prihlásil  p. 

Bc. O. Šmihuľa s návrhom zakúpenia defibrilátora podľa doručených cenových ponúk. 

O poslaneckom návrhu dal starosta hlasovať. 

  

Uznesenie č. 11 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach 

 

A. s c h v a ľ u j e 

a) nákup defibrilátora podľa doručených cenových ponúk  

 

Hlasovanie: 

Za: 7 

Roman Bežilla, Ing. Bohuš Dzugas, Mgr. Mária Krupová, Michal 

Lepeták, Mgr. Mária Pavluvčíková, Bc. Ondrej Šmihuľa,  Ľubomír 

Zajac  

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

Potrebné kvórum: Uznesenie schválené 

 

 

P. starosta oboznámil poslancov o doručení žiadosti občianskeho združenia DH Bijacovčanka, 

zo dňa 17.01.2025 o odpustenie poplatku za prenájom sály obecného domu pri organizácii 

fašiangového plesu  dňa 08.02.2025. V rámci diskusie podal p. Bc. O. Šmihuľa návrh na 

odpustenie uvedeného poplatku, za ktorý dal starosta hlasovať  

 

Uznesenie č. 12 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach 

 

A. s c h v a ľ u j e 

 

a) odpustenie poplatku za prenájom sály obecného domu DH Bijacovcčanka o. z. pri 

organizovaní fašiangového plesu dňa 08.02.2025 

 

Hlasovanie: 

Za: 5 
Roman Bežilla, Mgr. Mária Krupová, Mgr. Mária Pavluvčíková, Bc. 

Ondrej Šmihuľa,  Ľubomír Zajac  

Proti: 1 Ing. Bohuš Dzugas, 

Zdržal sa: 1 Michal Lepeták, 

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

Potrebné kvórum: Uznesenie schválené 

 



 

Starosta oboznámil poslancov so žiadosťou RD Bijacovce na zníženie poplatku za sálu 

obecného domu pri organizovaní členskej schôdze, ktorý je v sume 200,00 eur. RD Bijacovce 

vo svojej žiadosti navrhuje 50% zníženie poplatku na sumu 100,00 eur. Poslanec Ľ. Zajac podal 

návrh vyhovieť RD Bijacovce a znížiť poplatok za členskú schôdzu na 100,00 eur. 

O poslaneckom návrhu dal starosta hlasovať.  

 

Uznesenie č. 13 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach 

 

A. s c h v a ľ u j e 

a) zníženie poplatku za prenájom sály obecného domu RD Bijacovce na organizovanie 

členskej schôdze  na sumu 100,00 € 

 

Hlasovanie: 

Za: 6 
Roman Bežilla, Mgr. Mária Krupová, Michal Lepeták, Mgr. Mária 

Pavluvčíková, Bc. Ondrej Šmihuľa,  Ľubomír Zajac 

Proti: 1 Ing. Bohuš Dzugas 

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

Potrebné kvórum: Uznesenie schválené 

 

Starosta oboznámil poslancov so žiadosťou ZŠ s MŠ Bijacovce o pridelenie finančných 

prostriedkov na mzdu a režijne náklady ŠKD. Táto žiadosť bude predmetom rokovania OZ pri 

úprave rozpočtu obce. 

 

Stromy na cintoríne –   starosta oboznámil poslancov s cenovou ponukou firmy RELSTAV, s. 

r. o ( cenová ponuka tvorí prílohu zápisnice) na orez stromov na cintoríne. Orez stromov bol 

požiadavkou občanov a je potrebný z dôvodu bezpečnosti návštevníkov. V rámci diskusie sa 

poslanci zhodli na potrebe orezania sstromov podľa cenovej ponuky a to konkrétne lipy a 4 tují 

v celkovej sume 700,00 eur s DPH. O cenovej ponuke a realizácii orezu stromov na cintoríne 

dal starosta hlasovať.   

 

Uznesenie č. 14 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach 

 

A. s c h v a ľ u j e 

a) orez stromov na cintoríne lipa a 4 tuje podľa cenovej ponuky firmy RELSTAV, s. r. 

o v celkovej hodnote 700,00 eur s DPH 

 

Hlasovanie: 

Za: 7 

Roman Bežilla, Ing. Bohuš Dzugas, Mgr. Mária Krupová, Michal 

Lepeták, Mgr. Mária Pavluvčíková, Bc. Ondrej Šmihuľa,  Ľubomír 

Zajac 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

Potrebné kvórum: Uznesenie schválené 



 

Starosta prečítal poslancom žiadosť p.  Semana, Bijacovce č. 218  o rekonštrukciu miestnej 

komunikácie k RD Bijacovce zničenú prejazdom ťažkých nákladných automobilov. 

K uvedenému bodu otvoril diskusiu, ktorej sa zúčastnil aj p. Seman prítomný na zasadaní OZ. 

V rámci diskusie padlo niekoľko návrhov opravy cesty, medzi inými aj  realizácia nového 

koberca čo je pre obec momentálne finančne neúnosné. Nakoniec p. M. Lepeták navrhol za 

priaznivých podmienok vyspraviť diery betónom. O návrhu dal starosta hlasovať. 

 

Uznesenie č. 15 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach 

 

A. s c h v a ľ u j e 

a) vyspravenie miestnej komunikácie smerom k RD Bijacovce vyčistením 

a zabetonovaním dier 

 

Hlasovanie: 

Za: 7 

Roman Bežilla, Ing. Bohuš Dzugas,Mgr. Mária Krupová, Michal   

Lepeták, Mgr. Mária Pavluvčíková, Bc. Ondrej Šmihuľa, Ľubomír 

Zajac 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

Potrebné kvórum: Uznesenie schválené 

 

 

 

K doplnenému bodu: Analýza výdavkov obce 

 

V tomto bode sa o slovo prihlásil p. Ing. B. Dzugas a poďakoval p. starostovi za predchádzajúcu  

informáciu ohľadom objednávky pod 1 000,00 €, ale podotkol že to stále nie je pravidelnosťou 

skôr výnimkou. Zároveň polozil otázku  p. starostovi ohľadom zverejnenej faktúry a objed-

návky v hodnote 968,00 € od spoločnosti EKOTES s. r. o. z dna 19.12.2024 na rozbor a ana-

lýzu odpadu žiadal o vysvetlenie konkrétne akých odpadov s analýza týkala. Taktiež upozornil 

na fakt, že objednávka bola vystavená v deň vystavenia faktúry t. j. 19.12.2024. Následne si 

faktúru vyžiadal od ekonómky obce a po jej preskúmani zistil, že vo faktúre je uvedené iné 

číslo objednávky ako je zverejnené a objednávka bola vystavená dňa 05.11.2024, pričom obec 

z uvedeného dňa objednávku nemá zverejnenú. Pritom na OZ konanom dňa 15.11.2024 sa  p. 

starosta vyjadril, že ohľadom odpadov obec nevedie žiadnu korešpondenciu ani nič nebolo obci 

doručené.  P. starosta odpovedal, že dňa 05.11.2024 uvedený rozbor objednal ústne, na čo p. 

Ing. B. Dzugas konštatoval, že obec je povinná objednávky  zverejňovať, preto nie je možné 

ich robiť ústne a že následne odbec zverejnila objednávku, ktorá z uvedenou faktúrou súvisí 

s dátumom  vystavenia faktúry.  

 

Zároveň sa p. Ing. B. Dzugas zaujímal či uvedená objednávka a vypracovaný posudok má niečo 

spoločné s odpadmi, OZ riešilo na svojom zasadnutí dňa  28.6.2024, kedy sa  p. starosta vyjad-

ril, že pri prípadných postihoch za skládku berie plnú zodpovednosť na seba a s tým  aj spojené 

následky.   Na to starosta odpovedal, že nie a uvedená  analýza odpadov bola potrebná pre 

skolaudovanie projektu ČOV pre DSS Bijacovce, ktorú realizuje PSK Prešov. Zároveň znova 

ubezpečil poslancov, že k odpadom rokovaných na OZ dňa  28.6.2024 do rokovania OZ  nepri-

šla na obec  ani jemu osobne žiadna informácia, korešpondencia ani  výzva. 



K bodu 6: 

 

Do diskusie sa prihlásil p. Bc. O. Šmihuľa s otázkou riešenia povinného zberu šatstva v obci. 

Na čo mu p. starosta odpovedal, že obec už niekoľko rokov spolupracuje s firmou LUTEX, 

ktorá odoberá staré šatstvo z obce a taktiež posledné dva roky toto šatstvo odoberala aj firma 

Branatner.   

 

V rámci tohto bodu sa do diskusie prihlásila  p. Mgr. M. Pavluvčíkova s upozornením na 

chýbajúcu dlažbu na schodoch do kostola, ktorú je potrebné doplniť a schody opraviť, nakoľko 

výstavbu schodov realizovala obec. Starosta prisľúbil, že sa bude informovať u majiteľa firmy, 

ktorá schody opravovala, o možnostiach zakúpenia uvedenej dlažby a prostredníctvom 

zamestnancov obce schody budú opravené.  

 

Do diskusie sa prihlásil p. M. Lepeták s otázkou postupu prenájmu voľných priestorov bývalého 

Max Clubu. Starosta uviedol, že je potrebné uvedený priestor nafotiť a ponúknuť na prenájom 

prostredníctvom internetovej stránky. Poslanci doporučili starostovi uvedené fotografie urobiť 

v najbližších dňoch a ponúknuť uvedený priestor do prenájmu. 

Zároveň sa p. M. Lepeták zaujímal o uzavretí nájomnej zmluvy s p. Čipkárom na nájom v sume 

100,00 eur. P. starosta ho ubezpečil, že s p. Čipkárom ma dohodnuté pracovné stretnutie kde to 

bude riešiť.  

 

Následne sa o slovo prihlásil p. Bc. O. Šmihuľa s poslaneckým návrhom podať žiadosť na PSK 

o dotáciu vo výške 5 000,00 eur na kultúrny program na akciu Deň obce so spolufinancovaním 

obce vo výške 20% . O poslaneckom návrhu dal starosta hlasovať. 

 

Uznesenie č. 16 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach 

 

A. s c h v a ľ u j e 

 

a) 20% spolufinancovanie dotácie od PSK na obecnú akciu Deň obce  

 

Hlasovanie: 

Za: 7 

Roman Bežilla, Ing. Bohuš Dzugas,Mgr. Mária Krupová, Michal   

Lepeták, Mgr. Mária Pavluvčíková, Bc. Ondrej Šmihuľa, Ľubomír 

Zajac 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

Potrebné kvórum: Uznesenie schválené 

 

 

Nakoľko sa do diskusie nikto viac neprihlásil starosta tento bod ukončil. 

 

 

 

 

 

 

 



 

K bodu 7 : 

 

Starosta obce poďakoval prítomným za účasť a  zasadnutie OZ ukončil. 

 

V Bijacovciach  31.01. 2025 

 

Zapisovateľ: Bc. Zuzana Topoliová                    .............................................................. 

 

Overovatelia zápisnice: Mgr. Mária Pavluvčíková       .............................................................. 

   

       Bc. Ondrej Šmihuľa                  ….......................................................... 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

U Z N E S E N I A 

 

z 25. zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Bijacovce zo dňa  31.01.2025 

 

Obecné zastupiteľstvo na svojom 25. zasadnutí prerokovalo: 

 

 

• Správu o plnení uznesení z 24. zasadnutia OZ 

• Dotácie z rozpočtu obce Bijacovce na rok 2025 

• Výstavba v obci  

 Rôzne 

 Diskusné príspevky občanov a poslancov 

• Záver 

Uznesenie č. 1 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach 

 

         A.  s c h v a ľ u j e   

a) Doplnenie programu rokovania – Analýza výdavkov obce   

b) Doplnený program rokovania 25. zasadnutia OZ 

 

v Bijacovciach,  31.01.2025 

       

       ____________________________ 

 

        Ing. Jozef  Kalinaj          

                                            starosta obce 

 

Uznesenie č. 2 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach 

 

                A.   b e r i e   n a   v e d o m i e 

a) správu o plnení uznesení z 24. zasadnutia OZ 

b) informáciu o nesplnených uzneseniach z minulých OZ 

 

 

v Bijacovciach,  31.01.2025 

       

       ____________________________ 

 

        Ing. Jozef  Kalinaj          

                                             starosta obce 

 

 

 

 

 



Uznesenie č. 3 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach 

 

A. s c h v a ľ u j e 

 

a) zvolať pracovné stretnutie so zástupcami zložiek 

b) presunúť schvaľovanie dotácií na najbližšie zasadnutie OZ 

 

v Bijacovciach,  31.01.2025 

       

       ____________________________ 

 

        Ing. Jozef  Kalinaj          

                            starosta obce 

 

 

Uznesenie č. 4 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach 

 

A. s c h v a ľ u j e 

 

a) pracovné stretnutie s p. Kovalčíkom a poslancami obce 

 

v Bijacovciach,  31.01.2025 

       

       ____________________________ 

 

        Ing. Jozef  Kalinaj          

                            starosta obce 

 

Uznesenie č. 5 

 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach 

 

 

A. s c h v a ľ u j e 

 

a) prizvať na pracovné stretnutie s p. Kovalčíkom a poslancami obce právnika JUDr. 

M. Rušina 

 

 

v Bijacovciach,  31.01.2025 

       

       ____________________________ 

 

        Ing. Jozef  Kalinaj          

                            starosta obce 

 

 

 



 

Uznesenie č. 6 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach 

 

A. n e s c h v a ľ u j e 

 

a) odpredaj pozemkov bez inžinierskych sieti  

 

 

 

v Bijacovciach,  31.01.2025 

       

       ____________________________ 

 

        Ing. Jozef  Kalinaj          

                            starosta obce 

 

Uznesenie č. 7 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach 

 

A. s c h v a ľ u j e 

 

a) podanie žiadosti o dotáciu na opravu fasády budovy s. č. 2   časť A s výmenou okien 

a podbitím, bez rekonštrukcie hygienických zariadení 

b) spolufinancovanie uvedeného projektu vo výške 5% zo sumy projektu v prospech MAS 

Lev o. z. 

 

v Bijacovciach,  31.01.2025 

       

       ____________________________ 

 

        Ing. Jozef  Kalinaj          

                            starosta obce 

 

 

Uznesenie č. 8 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach 

 

A. s c h v a ľ u j e 

 

a) výstavbu 4 bytových jednotiek v budovách darovaných OU Prešov prostredníctvom 

dotácie ŠFRB  

 

 

v Bijacovciach,  31.01.2025 

       

       ____________________________ 

 

        Ing. Jozef  Kalinaj          

                            starosta obce 



 

 

 

Uznesenie č. 9 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach 

 

A. s c h v a ľ u j e 

 

a) presunúť podanie žiadosti o dotáciu na Environmentálny fondu - Zvyšovanie 

energetickej  účinnosti existujúcich verejných budov – zateplenie budovy OcU na 

budúce rokovanie OZ 

 

v Bijacovciach,  31.01.2025 

       

       ____________________________ 

 

        Ing. Jozef  Kalinaj          

                            starosta obce 

 

Uznesenie č. 10 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach 

 

A. s c h v a ľ u j e 

 

a) časový harmonogram práce a miest hlásenia sa pracovníkov MOaPS podľa priloženej 

prílohy 

 

 

v Bijacovciach,  31.01.2025 

       

       ____________________________ 

 

        Ing. Jozef  Kalinaj          

                            starosta obce 

 

 

Uznesenie č. 11 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach 

 

A. s c h v a ľ u j e 

 

a) nákup defibrilátora podľa doručených cenových ponúk 

 

v Bijacovciach,  31.01.2025 

       

       ____________________________ 

 

        Ing. Jozef  Kalinaj          

                            starosta obce 

 



Uznesenie č. 12 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach 

 

A. s c h v a ľ u j e 

 

a) odpustenie poplatku za prenájom sály obecného domu DH Bijacovcčanka o. z. pri 

organizovaní fašiangového plesu dňa 08.02.2025 

 

 

v Bijacovciach,  31.01.2025 

       

       ____________________________ 

 

        Ing. Jozef  Kalinaj          

                            starosta obce 

 

 

Uznesenie č. 13 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach 

 

A. s c h v a ľ u j e 

 

a) zníženie poplatku za prenájom sály obecného domu RD Bijacovce na organizovanie 

členskej schôdze  na sumu 100,00 € 

 

 

v Bijacovciach,  31.01.2025 

       

       ____________________________ 

 

        Ing. Jozef  Kalinaj          

                            starosta obce 

 

 

Uznesenie č. 14 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach 

 

A. s c h v a ľ u j e 

 

a) orez stromov na cintoríne lipa a 4 tuje podľa cenovej ponuky firmy RELSTAV, s. r. 

o v celkovej hodnote 700,00 eur s DPH 

 

v Bijacovciach,  31.01.2025 

       

       ____________________________ 

 

        Ing. Jozef  Kalinaj          

                            starosta obce 

 

 



Uznesenie č. 15 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach 

 

A. s c h v a ľ u j e 

 

a) vyspravenie miestnej komunikácie smerom k RD Bijacovce vyčistením 

a zabetonovaním dier 

 

 

v Bijacovciach,  31.01.2025 

       

       ____________________________ 

 

        Ing. Jozef  Kalinaj          

                            starosta obce 

 

 

 

Uznesenie č. 16 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach 

 

A. s c h v a ľ u j e 

 

a) 20% spolufinancovanie dotácie od PSK na obecnú akciu Deň obce  

 

 

 

v Bijacovciach,  31.01.2025 

       

       ____________________________ 

 

        Ing. Jozef  Kalinaj          

                            starosta obce 

 


